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Marek Wojtkowski

Prezydent m. Wloctawka

Uprzejmie powiadamiam,2e zgtosili siq do minie mieszkaricy

ul. Mazowieckiej, ul. Planty z interwencjq bym wyja5nit i podjqt dzialania
zwiqzane ze zdjqciem - likwidacjq dw6ch znak6w zakazu parkowania i postoju
po lewej stronie ulicy Mazowieckiej w kierunku ulicy Kujawskiej.

OsobiScie r6wnie2 jestem zainteresowany, kto wpadt na ten pomysl by

ograniczyi w sytuacji bardzo du2ego deficytu miejsc parkingowych postojowych
w rejonie ulic Mazowiecka,Planty, Kaszubska, Kujawska izakazywai
zatrzymywania i postoju nie budujqc w zamian zatoczek postojowych w pasie

drogowym gdzie jest mo2liwo66 pobudowania dodatkowych miejsc
postojowych.

Uwa2am, 2e najpierw powinien podjqi Pan Prezydent decyzje by w pasie

drogowym ulicy Mazowieckiej wybudowai miejsca postojowe -zatoczki a

potem stawiai znaki zatrzymywania i postoju

Okoto 10 do 12 samochod6w z osiedla od ,,dawien dawna" parkowato,
gdzie obecnie postawiono znaki zakazu ipostoju.

Proszq wyjaSnienie caiej tej sytuacji i rozwa2enie likwidacji znak6w
drogowych zatrzymywania i postoju ul. Mazowieckiej co spowoduje dodatkowe
miejsca do parkowania samochod6w.

Oczekuje na stanowisko Pana Prezydenta., kt6re przekaie mieszkadcom.

Z powa2aniem


